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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Végveszélyben a laktanyák" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc Honvédelmi
miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A sorkötelezettség megszüntetését követően a közel jövőben értesüléseim szerint
körülbelül 3500 katonát bocsátanak el a Magyar Honvédség kötelékéből . A Magyar
Hadsereg ily mértékű, át nem gondolt, tudatos elsorvasztása következtében az
elnéptelenedett honvédségi objektumokat, laktanyákat a szaktárca értékesíteni akarja .
A nemzeti vagyon ily mértékű értékesítését aggodalommal figyelem, és ezért
tisztelettel arra kérem, tájékoztasson arról, hogy :

Csampa Zsolt
országgyűlési képviselőt

Nemzeti Fórum
1358 Budapest, Széchenyi rkp . 19.
telefon: 441-5163, fax: 441-5180

e-maii: zsolt . Csampa@parlament. hu

írásbeli választ Wnvlő kérdés

Van-e pontos a dat a M agyar H onvédség vagyoni helyzetének alakulásáról
1990-től napjainkig?
1990-től történtek-e szakértői átvilágítások a honvédség vagyoni
helyzetéről? Ha igen, hányszor és ezek mennyibe kerültek?
Történt-e vagyonvesztés? Ha igen, ez konkrétan miből adódott és milyen
mértékű?

Várom Miniszter úr mielőbbi megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . február 7.

Tisztelettel,

Csampa Zsolt
országgyűlési képviselő,
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